

CONFEDERATION AFRICAINE DE FOOTBALL

3 Abdel Khalek Tharwat Street, El Hay El Motamayez, P.O. Box 23

6th October City, Egypt.

Tel.: 202 3837 1000 / Fax : 202 3837 0006



TO ALL CAF AFFILIATED MEMBERS

Cairo, 4th March 2012

SUBJECT: QUALIFIERS FIXTURES
18th EDITION OF THE AFRICAN U-20 CHAMPIONSHIP, ALGERIA 2013
10th EDITION OF THE AFRICAN U-17 CHAMPIONSHIP, MOROCCO 2013

Dear Secretary General,

Following the CAF Executive Committee meeting held in Tunis on February 24th 2012, kindly find enclosed the following documents:

1/ Fixtures of the qualifiers of the U-20 Championship, Algeria 2013.

Please note that the final tournament will be held from March 16th to 30th 2013 in Algeria.

2/ Fixtures of the qualifiers of the U-17 Championship, Morocco 2013.

Please note that the final tournament will be held from April 13th to 27th 2013 in Morocco.

Wishing you the best of luck, best regards,

**CONFEDERATION AFRICAINE
DE FOOTBALL**



Hicham El Amrani
The General Secretary

CONFEDERATION AFRICAINE DE FOOTBALL

3 Abdel Khalek Tharwat Street, El Hay El Motamayez, P.O. Box 23

6th October City, Egypt.

Tel.: 202 3837 1000 / Fax : 202 3837 0006



A TOUTES LES ASSOCIATIONS NATIONALES AFFILIEES A LA CAF

Le Caire, le 4 Mars 2012

SUJET : PHASES PRELIMINAIRES
18^{EME} EDITION DU CHAMPIONNAT DE LA CAF U-20, ALGERIE 2013
10^{EME} EDITION DU CHAMPIONNAT DE LA CAF U-17, MAROC 2013

Monsieur le Secrétaire Général,

Suite à la réunion du Comité Exécutif de la CAF tenu le 24 Février 2012 à Tunis, nous vous prions de trouver ci-joint les documents suivants :

1/ Calendrier des qualifications de la 18ème édition du Championnat d' Afrique U-20, Algérie 2013.

Nous vous confirmons que le tournoi final aura lieu du **16 au 30 Mars 2013** en Algérie.

2/ Calendrier des qualifications de la 10ème édition du Championnat d' Afrique U-17, Maroc 2013.

Nous vous confirmons que le tournoi final aura lieu du **13 au 27 Avril 2013** au Maroc.

Tout en vous souhaitant bonne chance, veuillez agréer, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

**CONFEDERATION AFRICAINE
DE FOOTBALL**

Hicham El Amrani
Secrétaire Général